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279 【一群熱鬧、不安的人】 

Listen to Midi 

 

(一)一群熱鬧、不安的人，正在擁擠救主；中有一個誠實信神，得著祂的祝福。她已摸

著祂的天衣，完全相信不疑，每當摸著祂的自己，會使疾病得醫。 

 

(二)她雖恐懼戰兢就主，却知主在身邊，祂神性大能的流露，就使醫治成全！她已摸著

祂的天衣，完全相信不疑，每當摸著祂的自己，會使疾病得醫。 

 

(三)主對她說；“女兒，放心！信心使你完全；”她心立即充滿歡欣，幷有難言平安。

她已摸著祂的天衣，完全相信不疑，每當摸著祂的自己，會使疾病得醫。 

 

 

(1) She only touch'd the hem of His garment as to His side she stole, amid the crowd that gather'd around Him; and 

straightway she was whole. Oh, touch the hem of His garment, and thou, too, shalt be free! His healing pow'r this very 

hour shall give new life to thee! 

 

(2) She came in fear and trembling before Him, she knew her Lord had come, she felt that from Him virtue had healed 

her, the mighty deed was done. Oh, touch the hem of His garment, and thou, too, shalt be free! His healing pow'r this 

very hour shall give new life to thee! 

 

(3) He turned with "Daughter, be of good comfort, Thy faith hath made thee whole"; and peace that passeth all 

understanding with gladness filled her soul. Oh, touch the hem of His garment, and thou, too, shalt be free! His healing 

pow'r this very hour shall give new life to thee! 
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